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Д О К Л А Д Н А    З А П И С К А  
от проф. дтн инж. Борислав Беджев –  
председател на Общински съвет Шумен 

 
 
ОТНОСНО:  Изслушване от Общинския съвет на управителя на „ВиК-

Шумен“ ООД 
 
  
 УВАЖАЕМИ ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ, 
 Темата за водата на Шумен е присъствала многократно в заседанията на 
Общинския съвет и неговите комисии. На съвместно заседание на правна и 
икономическа комисия, проведено на 10.05.2016 г., беше разгледан доклад на 
КЕВР за резултатите за извършена планова проверка на дейността на „ВиК-
Шумен“ ООД. Същият доклад беше внесен на сесия през месец май от 
общинския съветник Добромир Драев заедно с предложение за сформиране на 
временна комисия за решаване на проблемите с водата в община Шумен. От 
доклада става ясно, че в управлението на ВиК-дружеството са налице системни 
грешки. Един от проблемите е ниският процент измервателни уреди, 
отговарящи на Закона за измерванията. Не е доказана икономията на вода от 
рехабилитираните водопроводи.  
 Също така в Общински съвет Шумен постъпи предложение от проф. 
Добрин Добрев за изслушване на управителя на „ВиК-Шумен“ ООД по 
въпроси, свързани с работата на дружеството и изграждането на 
пречиствателна станция за питейна вода. В своето предложение проф. Добрев 
поставя въпроси, свързани с необходимостта от действия за ускоряване процеса 
по осигуряването на чиста вода за жителите на община Шумен. 

С оглед на гореизложеното предлагам на предстоящото си заседание на 
30.06.2016 г. Общинският съвет да изслуша инж. Светлозар Дамянов по 
следните въпроси: 

1. Какви мерки са предприети или предстои да бъдат предприети за 
отстраняване на нередностите в дейността на „ВиК-Шумен“ ООД, 
посочени в доклад на КЕВР относно планова проверка на дейността на 



„ВиК-Шумен“ ООД, гр. Шумен, за периода 01.01.2013 г. – 31.12.2014 г. 
/вх. № 61-01-220 от 09.05.2016 г./ 

2. Какви мерки са взети от „ВиК-Шумен“ ООД, за да се ускори процесът 
по подготовката на окончателните протоколи за разпределение на 
собствеността на публичните активи във ВиК сектора и регистрите за 
тях?  

3. Какви варианти се обсъждат във връзка с проектирането на 
пречиствателната станция за питейна вода? 

4. Кои са акцентите в бизнесплана на „ВиК-Шумен“ ООД, които ще 
доведат до подобряване на качеството на водата и до намиране на 
резерви за недопускане на увеличаване на нейната цена? 

Приложение: Предложение от проф. Добрин Добрев. 
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